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Remiss – Begäran om standard – Artificiell Intelligens 

 

Med avseende på ovan remiss får Swedsoft härmed inkomma med yttrande. 

Det är väldigt tidigt att standardisera AI som teknik och det riskerar att kraftigt 
begränsa utvecklingen. Mer relevant i det här stadiet vore att standardisera hur man 
kvalitetssäkrar träningsdata. Det är en standard som kan hjälpa utvecklingen (inte 
minst för mindre aktörer) samtidigt som den sätter ett golv snarare än ett tak för 
marknaden - man kan ju göra mer än standarden föreskriver för att kvalitetssäkra. En 
standard för utvecklingen eller avgränsningen av AI är däremot väldigt beroende av 
specifika tekniska val och historien har lärt oss att AI-begreppet redan "bytt" tekniskt 
innehåll flera gånger. Att idag standardisera AI medför stora risker för utvecklingen, 
och därmed EUs konkurrenskraft. Ur ett globalt perspektiv ligger EU redan efter, och 
såväl AI-Act och en tänkt AI-standard motverkar våra möjligheter att faktiskt komma 
ikapp konkurrerande nationer. Sammantaget är det Swedsofts starka 
rekommendation att inte standardisera AI som teknik, utan snarare kvalitetssäkring 
av träningsdata. 
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*) I Swedsoft samlas organisationer från hela Sverige som har intresse för 
mjukvaruutveckling. Vår styrka ligger i den stora bredd av medlemmar som 
finns i föreningen. Här samlas några av våra största svenska företag, unga 
start-ups och andra SME-bolag från olika branscher med akademi, institut, 
organisationer med mera. Tillsammans i föreningen arbetar vi för att stötta 
svensk mjukvaruutveckling och säkra Sveriges framtida konkurrenskraft 
tillsammans. 
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